
RM 0052-5-22/08
PROTOKÓŁ Nr 22/09

z XXII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 18 marca 2009 roku.

Ad. 1 – 5)

otwarcia  XXII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonał  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski;  XXII sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00.

w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

protokół  z  poprzedniej  sesji  został  przyjęty jednogłośnie  (12 radnych opowiedziało się  za jego 

przyjęciem);

na sekretarza XXII sesji powołany został radny, Pan Grzegorz Woźniak;

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (12 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

Ad. 6 a) 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXII/119/09 w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. Projekt uchwały Nr XXII/119/09 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż pierwszy regulamin uchwalony został już pod koniec 2008 

roku jednak z uwagi na zmiany w ustawodawstwie Rada Miejska była zmuszona go uchylić. 

Obecnie przedkłada się Wysokiej Radzie do zatwierdzenia nowy regulamin uzgodniony ze 

Związkami Zawodowymi oraz z Komisją Międzyzakładową Pracowników Oświaty i Wychowania 

NSZZ „Solidarność”.

Na sesję przyszła Pani Monika Wisłoka – Przybyła. Od tej pory na sesji było obecnych 13 radnych.

W sprawie projektu regulaminu wynagradzania nauczycieli pytań nie było. Radni przystąpili do 

głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXII/119/09 opowiedziało się 13 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 b)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXII/120/09 

w sprawie stwierdzenia nabycia prawa do dodatkowego wynagrodzenia rocznego przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za rok 2008.

Projekt Uchwały Nr XXII/120/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXII/120/09 

opowiedziało się 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 c)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/121/09 

w sprawie zmiany nazwy ulicy w Piotrkowie Kujawskim.

Projekt Uchwały Nr XXI/110/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, iż projekt uchwału Nr XXII/121/09 został przygotowany na 

wniosek Prezesa IPN, który skierował do Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim apel o zmianę 

nazwy ulicy XXX-lecia PRL. Utrzymywanie tej nazwy w uzytkowaniu nazwał on „gloryfikacją 

systemu komunistycznego”. Przychylając się do tegoż apelu proponuje się zmianę nazwy tej ulicy. 

Proponuje się przedłużenie ulicy Słonecznej gdyż stanowi to jeden ciąg uliczny w związku z czym 

dotychczas mieszkający tam obywatele nie poniosą kosztów związanych ze zmianą dokumentów. 

Przy ulicy, której nazwa ulegnie zmianie mieszczą się tylko dwie firmy i sklep.

Na sesję przyszli radni: Pani Teresa Kowalska oraz Pan Remigiusz Góralczyk. Od tej pory 15 

radnych brało udział w głosowaniu.

 

W sprawie projektu uchwały Nr XXII/121/09 pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za 

przyjęciem uchwały Nr XXII/121/09 opowiedziało się 12 radnych, przy 1 głosie przeciwnym i 2 

głosach wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta.

Ad. 6 d)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXII/122/09 

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. Projekt Uchwały Nr XXII/122/09 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż w ubiegłych latach uchwała ta brzmiała nieco inaczej ale w 

tym roku została dostosowana do wymogów Komisarza Wyborczego. Odrębny obwód głosowania 

tworzy się zgodnie z ordynacja wyborczą m.in. w Domach pomocy Społecznej gdyż tam stale 

przebywają mieszkańcy powyżej 15 osób.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXII/122/09 

opowiedziało się 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.



Ad. 6 e)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXII/123/09 

w sprawie zamiany nieruchomości. 

Projekt Uchwały Nr XXII/123/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, iż projekt uchwały Nr XXII/123/09 dotyczy regulacji stanu 

prawnego nieruchomości, na której stoi remiza strażacka w Dębołęce. Część gruntu, na którym stoi 

ta remiza należy do Państwa Ireny i Wiesława Lisieckich, którzy chcą go przekazać gminie w 

zamian za inny grunt w tej samej miejscowości o znacznie mniejszej powierzchni.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXII/123/09 

opowiedziało się 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 f)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXII/124/09 

w sprawie przystąpienia Gminy piotrków Kujawski do realizacji projektu pt. „Edukacja 

przedszkolna szansą na lepszy rozwój dzieci” w ramach konkursu zamkniętego nr 

1/POKL/9.1.1/2009, Poddziałania 9.1.1. „Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechnienia 

edukacji przedszkolnej”, Działania 9.1 „Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie 

wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”, Priorytetu IX „Rozwój 

kształcenia kompetencji w regionach”, Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, finansowanego ze 

środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego.. Projekt Uchwały Nr 

XXII/124/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXII/124/09 

opowiedziało się 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 g)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/125/09 

w sprawie ustanowienia roku 2009 Rokiem Piotrkowi Kujawskiego. Projekt Uchwały Nr 

XXII/125/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXII/125/09 

opowiedziało się 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6h)



- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXII/126/09 zmieniajacej uchwałe w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2009. Projekt Uchwały Nr 

XXII/126/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXII/126/09 

opowiedziało się 15 radnych, głosów  przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 8)

- Pan Andrzej Schmidt – radny, powiedział, że jedna z ulic w Piotrkowie Kujawskim nosi nazwę 

nazwiska jej mieszkańca. Powiedział, że przy kolejnych zmianach nazw ulic w przyszłości lub przy 

nadawaniu nowych nazw ulic można wziąć pod uwagę fakt aby nadać jednej z ulic nazwę 

Tabaczyńskiego. Był to zacny mieszkaniec naszego miasteczka, który posiadał tu majątek.

Poprosił także o organizację większej ilości imprez szkolnych, które kultywować mają lokalny 

patriotyzm.

- Pan Edward Kubisiak przekazał zgromadzonym informacje dotyczące działalności Rady Powiatu 

w ostatnim okresie. Powiedział, iż w ostatnim czasie wzrasta bezrobocie w naszym powiecie, 

zwłaszcza wśród ludzi z wyższym wykształceniem. Na wsi sięga ono 72,9 %.

W służbie zdrowia minęła wielka fala prywatyzacji zapowiadana wcześniej. Szpital w Radziejowie 

nie został sprywatyzowany a jego wynik finansowy jest dobry, zysk netto za 2008 rok wynosi 

3.827.242,00 zł, pochodzi on głównie z zaskarżonej ustawy 203. Wypracowane srodki są 

spożytkowane na remonty i modernizację, zakup nowego sprzętu oraz sprawy socjalne. Cieszy 

także fakt, ze otwierane są nowe przychodnie. Dość popularne są oddziały chirurgii i ginekologii. 

Problemem obecnie jest także konieczność likwidacji szkół średnich. W związku z faktem, otwiera 

się nowe profile, które mają przyciągnąć młodzież. W Zespole Szkół Mechanicznych otwiera się 

nowy profil policyjny. Podjęto natomiast niepopularną decyzję o likwidacji internatu ZSM z uwagi 

na niskie zainteresowanie. Miejsca były tam wykorzystane zaledwie w 10 %. Młodzież, która jest 

zmuszona do korzystania z internatu będzie mogła zamieszkać w internacie na Przemystce.

- Pani Atleta Petek powiedziała, iż ma prośbę do radnych powiatowych. W związku z faktem, iż co 

roku gmina Piotrków Kujawski dokłada do inwestycji powiatowych aby określili oni co powiat robi 

z pieniędzmi, które ma przeznaczone na remonty dróg skoro gminy dokładają do tych remontów?

- Pan Arkadiusz Szczurowski powiedział, iż są to drogi powiatowe ale znajdują się one na terenie 

naszej gminy. W ubiegłym roku w taki „wspólny” sposób na terenie gminy Piotrków Kujawski 

wykonano najwięcej remontów dróg.

- Pani Atleta Petek powiedziała, iż wątpliwa jest jakość tych wykonywanych przez Zarząd Dróg 

Powiatowych remontów dróg. Poprosiła o przekazanie prośby aby remonty te były wykonywane 



inną metodą a nie tylko za pomocą łatania dziur.

- Pan Mirosław Konieczny powiedział, iż Starostwo Powiatowe planuje na naszym terenie do 

wykonania dwie inwestycje związane z położeniem nowej nawierzchni dróg, m. in. w Nowej Wsi, 

gdzie wartość kosztorysowa przedsięwzięcia ma sięgnać 3.000.000,00 zł oraz ul. Poznańska w 

Piotrkowie Kujawskim gdzie wartość kosztorysowa przedsięwzięcia ma wynieść 500.000,00 zł. 

Obe te inwestycje są inwestycjami własnymi Powiatu, przy czym istnieje tu ogromna sznsa na 

otrzymanie dofinansowania na te cele. Należy dodać, iż te dwie inwestycje nasza gmina ma 

dofinansować jedynie w kwocie łącznej 250.000,00 zł a są  one dwiema z trzech tego typu 

inwestycji planowanych do wykonania w 2009 roku przez Powiat. Powiedział, iż warto 

dofinansować te inwestycje oraz dodał, iż jest to zasługa Radnych Powiatu z naszej gminy za co na 

koniec swej wypowiedzi serdecznie im podziękował.

Pan Burmistrz powiedział także, ze na budowę hali widowiskowo – sportowej gmina otrzyma 

dofinansowanie w wysokości 1.200.000,00 zł. Będzie ono rozłożone na raty do 2011 roku. Dodał, 

iż chciałby przyspieszyć budowę tak aby oddać halę do użytku na koniec 2010 roku. Budowa 

boiska ORLIK jest planowana na rok 2010. Na tę inwestycje gmina ma dofinansowanie z dwóch 

źródeł po 333.000,00 zł, reszta kosztów spadnie na gminę.

Pan Mirosław Konieczny przeprosił radnych, iż nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rady dwa 

dni wcześniej. Powiedział, iż w tym czasie był na spotkaniu z Marszałkiem Województwa w 

sprawie przewozów regionalnych. W Piotrkowie Kujawskim obecnie pozostały dwa pociągi 

dziennie, co znacznie utrudnia komunikację. Dodał jednak, iż zainteresowanie tym problemem było 

niewielkie. Marszałek zaproponował aby gminy dokładały do przewozów ale w związku z nikłym 

zainteresowaniem innych gmin udało się jedynie zmienić godzinę przejazdu jednego z pociągów z 

21.00 na około 19.00.

Burmistrz poinformował także, że w związku z ogromnym zużyciem energii elektrycznej rozważa 

się decyzję o wyłączeniu lamp ulicznych w godzinach od 24.00 do 5.00 rano poza terenem 

Piotrkowi Kujawskiego. Dla przykładu podał, iż zużycie prądu w hydroforni w miesiącu styczniu 

2009 roku w porównaniu z miesiącem grudniem 2008 roku wzrosło o 72%. Nikt nie przewidział aż 

takiego wzrostu.. Dodał, iż nie wie czy nie będzie to miało wpływu na cenę dostarczanej wody.

Na koniec swej wypowiedzi Pan Mirosław Konieczny życzył nowemu Komendantowi Posterunku 

Policji w Piotrkowie Kujawskim – Dariuszowi Rolewskiemu powodzenia w pełnieniu nowej 

funkcji.

- Pan Władysław Rybarczyk – kierownik Zakładu Komunalnego w Piotrkowie Kujawskim 

uzupełnił wypowiedź Burmistrza odnośnie wzrostu cen za energię elektryczną. Powiedział, iż w 

miesiącu lutym dostrzec można tendencje do oszczędzania energii elektrycznej przez 

społeczeństwo. Pobór w stosunku do stycznia zmalał o 8 %.



Wyjaśnił także, że trwa akcja wyposażania posesji w kosze na odpady. Dodał, iż jeśli ktoś nie 

będzie chciał podpisać umowy na wywóz nieczystości stałych wówczas, zgodnie z prawem może 

być zgłoszony do ukarania przez policję.

Powiedział także, że jeśli kosze, którymi obecnie dysponuje Zakład Komunalny zostaną 

rozdysponowane wśród mieszkańców wówczas około 55 % gminy będzie je posiadała.

- Pan Stanisław Pomianowski zgłosił wniosek do Radnych Powiatu Radziejowskiego o to aby 

przekazali informację do Zarządu dróg w sprawie dokładnego usuwania pni wycinanych przy 

drogach drzew. Niedokładnie wyrwany pień drzewa stanowić może większe zagrożenie niż drzewo. 

Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.35

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXII Sesji RM:
                                                                                             Grzegorz Woźniak
                                                                                         .........................................


